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اسرائیل حتی یک تیر به بیایانهای ما بزند برای ما قابل گذشت نیست و پاسخ داده خواهد شد| هیچ مشکلی در روند تولید

سامانه آفندی مثل موشک ایجاد نشده است.

امیر نصیرزاده وزیر دفاع اعلام کرد؛ 

وزیر دفاع اعلام کرد که رژیم صهیونیستی حتی اگر یک تیر به بیابان ما بزند به کشور ما جسارت کرده و برای ما قابل گذشت
نیست.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، امیر نصیرزاده در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران اظهار کرد:

دشمن تلاش کرد به سامانه افندی و پدافندی ما آسیب برساند که موفقیت چندانی نداشت چون ما تمهیدات پدافند غیرعامل دیده
بودیم. دانش پدافند ما بومی است و یکی از سامانه های آسیب دیده را فردای آن روز جایگزین کردیم.

او گفت:

رژیم صهیونیستی حتی اگر یک تیر به بیابان ما بزند به کشور ما جسارت کرده و برای ما قابل گذشت نیست.

وی در پاسخ به این پرسش که آیا صحت دارد جنگنده های دشمن وارد آسمان کشور شده است؟ گفت:

خیر.

وزیر دفاع در مورد ادعای اسرائیل در زمینه از بین بردن توان پدافند کشور تصریح کرد:

ادعای بی خودی کرده و چنین چیزی نیست.
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